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Närvarande: Susanne Andersson, Cecilia Myrén, Kristina Waxegård,  
Maria Andersson, Louise Grybäck, Johan Friberg, Maria Olofsson, Malin Bjälesjö 

 Mötet förklaras öppnat 
 Till mötets ordförande valdes Cecilia Myrén 
 Till mötets sekreterare valdes Maria Andersson 
 Till justerare valdes Susanne Andersson 
 Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 
 Ridavgifterna inför hösten är utskickade. 
 Personalens nya schema är nu färdiga. Teorilektioner i samband med 

juniorlektionerna kommer att genomföras under en testperiod. 
 ÖSK ska kontaktas för en genomgång av anläggningen. 
 Lönneberga Tuna-Vena Sparbank är ny sponsor. 
 Tävling i Ponny-allsvenskan i hoppning 14 september.  

Tävlingssektionen ska ha möte ang lag till Ponny-allsvenskan. 
 US ska ha uppstartsmöte. Ska försöka få ihop fler medlemmar till US.  

Ponnyridning ska genomföras på marknaden 30 augusti. 
 Inför klubbens 40-års jubileum ska en jubileumskommitté sätta ihop ett program. 

Öppet Hus kommer att ske i samband med jubiléet. 
 Klubben delar ut sportlotter till alla medlemmar att sälja. 
 Styrelsen står kvar vid tidigare beslut att hinder på stora utebanan får stå kvar tisdag, 

onsdag och torsdag, sen ska dom plockas ihop. 
 En skrivelse har inkommit till styrelsen att ta ställning till. 
 Nästa möte 31 augusti kl 16.00 
 Mötet förklaras avslutat. 


